

《单词百科:retinal是什么意思?retinal怎么发音?retinal的解释和用法》

英语单词retinal是什么意思?retinal怎么读?retinal怎么发音?简答网为您整理了retinal的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



retinal怎么读

retinal的读音:['ret nɪl]

retinal的意思

1、adj.视网膜的;

retinal的近义词

1、retinene n.视网醛, 维生素A醛;

retinal的双语例句

1、 On OCT choroidal folds involved choroid and retinal pigment epithelial layer (RPEL).

OCT 检查显示皱褶累及脉络膜和视网膜色素上皮层.

2、 Changes in the retinal arteries reflect the severity of systemic hypertensive disease.

视网膜动脉的变化是全身高血压病严重性的反映.

3、 Retinal hemorrhage, and blurring of the optic disc cause visual disturbances.

视网膜出血及神经盘模糊等可导致视力障碍.

4、 To observe the effect of laser-Doppler retinal blood flowmeter in diabetic retinopathy.

观察激光多普勒视网膜血流分析在糖尿病视网膜病变中的应用价值.

5、 Who knows case of denaturation of retinal element pigment!

谁知道视网膜色素变性病例!

6、 Retinitis pigmentosa, or R. P, is a form of retinal degeneration.

视网膜炎或R. P是视网膜变性的一种.

7、 The retinal edema is gone and the vessels look normal.

视网膜水肿消退,血管正常.

8、 ObjectiveTo observe the ultrastructural alterations photoreceptor in inherited retinal degeneration in rats.

目的观察遗传性视网膜变性大鼠视细胞超微结构改变.

9、 PURPOSE: In search of the mechanism for photic retinal injury.

目的: 探讨视网膜光损伤的发生机制.

10、 The main complication of oil removal was recurrence retinal detachment.

硅油取出后主要并发症是视网膜脱离复发.

11、Stage 1 B : Lateral spread of retinal receptors, yellow ring.

视网膜光感受器 放射状 伸展, 形成黄色环状.

12、Objective To discuss the methods of the treatment of acute retinal necrosis (ARN)

目的 探讨急性视网膜 坏死 的治疗方法.

13、Results: Ultrasound diagnosis of retinal detachment rate of 96.5 percent.

结果: 超声对视网膜脱离的诊断率可达96.5%.

14、Retinal vasculitis is always involved retinal vein retinal artery is involved less.

视网膜血管炎主要累及青壮年视网膜静脉,动脉累及较少,致盲率较高.

15、The remedial idea with good what does retinal pigment pathological changes have?

视网膜色素病变有什么好的治疗办法?

以上是简答网为您整理的retinal怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于retinal的用法、retinal的释义、retinal的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/retinal>